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Plzeňský kraj
Výbor pro sport ZPK
Zápis z jednání výboru - č. 2

Název Zápis z jednání výboru - č. 2
Místo zasedací místnost č.326

Termín 10.03.2025 16:00 - 17:20
Zapisovatel Šrámková Adéla [Plzeňský kraj, Oddělení administrativní podpory rady]

Prezence

předsedající Antoš Stanislav [Plzeňský kraj, Zastupitelstvo]

přítomen Flieglová Veronika, Kůrka Jan, Pauler David, Rožánek Jan, Rumanová Alena,
Sinkule Michael, Štangl Jiří, Švácha Luděk, Tolar Aleš, Trampota Pavel

omluven Salvetr Rudolf [Plzeňský kraj, Zastupitelstvo]
ověřovatel zápisu Kovařík Petr [Plzeňský kraj, Zastupitelstvo]

hosté Kroc Vladimír [Plzeňský kraj, náměstek hejtmana pro oblast školství a sportu],
Mašinda Petr [Plzeňský kraj, Oddělení organizace školství]

na vědomí Šreková Jaroslava [Plzeňský kraj, Oddělení organizační]

Program

1. Zahájení
2. Kontrola usnášeníschopnosti, volba a ověřovatele zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje
5. Informace o průběhu zimní olympiády dětí a mládeže
6. Různé
7. Diskuze a závěr

Ujednání

Zahájení1.

Předseda výboru Bc. Stanislav Antoš přivítal všechny přítomné členy. Předseda výboru zahájil 2.
zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva Plzeňského kraje. Všichni členové výboru obdrželi pozvánku
s programem jednání dne 24. 2. 2025. 

Počet přítomných členů Výboru pro sport ZPK byl 12. Předseda výboru konstatoval, že jednání je
usnášeníschopné.

Ověřovatelem zápisu byl zvolen p. Petr Kovařík. 

Návrh programu jednání byl všemi přítomnými členy projednán a schválen beze změn.
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Kontrola plnění usnesení2.

Předseda přednesl usnesení z minulého jednání výboru.

Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje3.

Předseda informoval o tom, že Zastupitelstvo Plzeňského kraje vzalo na vědomí usnesení z 1. jednání
Výboru pro sport Zastupitelstva Plzeňského kraje, včetně předložené informativní zprávy o činnosti
výboru.

Informace o průběhu zimní olympiády dětí a mládeže4.

Ing. Petr Mašinda uvedl prezentaci olympiády a její význam, viz. příloha. 

Plzeňský kraj poprvé pořádal olympiádu v roce 2015, kdy se olympiády zúčastnilo více než 3 000
sportovců a hostů. 

Informoval o ZODM 2025, která proběhla v Moravskoslezském kraji – zúčastnilo se 1127 sportovců ve
27 sportovních disciplínách. Reprezentanti Plzeňského kraje získali 5 zlatých medailí,3 stříbrné a 5
bronzových medailí. 

LODM bude pořádat město Praha.

Plzeňský kraj bude organizátorem XII. Zimní olympiádu dětí a mládeže, která proběhne 24.-29.1.
2027. Centrem dění bude Šumava. Spolupořadatelská města budou Železná Ruda – Špičák, Klatovy,
Domažlice, Sušice a Nýrsko.

Celkový počet účastníků se odhaduje na 90 sportovců z každého kraje.

Biatlon proběhne v aréně pod Javorem z důvodu nevhodných podmínek na našem území.

V Nýrsku se rekonstruuje sportovní areál, tak aby trať odpovídala lyžařským podmínkám dle
požadavků Českého lyžařského svazu.

Všechny ceremoniály budou pod širým nebem.

Olympijským domem bude informační centrum v Železné Rudě.

Benefity pro pořádající region – zviditelnění Plzeňského kraje včetně Šumavy,

příspěvek k rozvoji o zájmu o toto území.

Předseda navrhl oslovit mobilní operátory s průzkumem, kolik lidí z řad veřejnosti se akce zúčastnilo.

Olympijský oheň bude umístěn v každém olympijském městě.

Kapacita parkování je již domluvena s Lesy ČR jak pro sportovce, tak i pro návštěvníky.

Nám. Kroc informoval o tom, že v souvislosti s pořádáním olympiády se opravují ubytovací kapacity
internátních zařízení v majetku Plzeňského kraje.

Odhad nákladů na organizaci celé akce je cca 38 mil.

Kraj k tomuto projektu přistupuje i z pohledu investic do vlastních sportovišť, které bude možno
nadále využívat i po skončení ZODM.
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Přílohy

prezentaceODM27.pptx  

Různé5.

Náměstek hejtmana Plzeňského kraje Ing. Vladimír Kroc informoval o zasedání hodnotící komise
dotačního programu ,,Podpora vybudování a modernizace sportovišť“, která proběhla dnes. Na konci
března proběhne hodnotící komise investičních projektů.

Odbor školství předá předsedovi výboru informace a seznam míst, které by mohli členové komise
navštívit a shlédnout tak využití finančních prostředků z poskytnutých dotací.

Diskuze a závěr6.

Na závěr předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za jejich účast a připomněl příští
zasedaní, které se uskuteční 19. května 2025.

Usnesení

nebyla přijata žádná usnesení

Přílohy

Typ Název Velikost
neveřejná prezentaceODM27.pptx 900 kB

Zápis byl uzavřen 17.03.2025 08:46

Šrámková Adéla Kovařík Petr Antoš Stanislav
zapisovatel ověřovatel předsedající

https://ukoly.plzensky-kraj.cz/script/file/?type=zapispriloha&id=11549
https://ukoly.plzensky-kraj.cz/script/file/?type=zapispriloha&id=11549

